
projekt

Protokól Nr 56/2023

z obrad 56 Sesji Rady Miejskiej Konstancin-Jeziorna w dniu 08.05.2023 r. o godz. 15-tej
w trybie stacjonarnym.

Ad. I - Otwarcie obrad

Przewodnicząca Rady Miejskiej Agata Wilczek przywitała zebranych i otworzyła obrady 56

Sesji Rady Miejskiej Konstancin-Jeziorna zwolanej na wniosek Burmistrza Gminy

Konstancin-Jeziorna w trybie art. 20 ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie

gminnym ( Dz.U. z 2023 r. poz. 40 ze zm.) oraz na podstawie * fl ust. I Statutu Gminy

Konstancin-Jeziorna przyjętego uchwalą Nr 316/VIII/23/2021 Rady Miejskiej

Konstancin-Jeziorna z dnia 29 stycznia 2021 r. w sprawie Statutu Gminy Konstancin

Jeziorna (Dz. Urz. Woj .Mazowieckiego z 2021 r., poz. 2239).

Ad. 2 - Stwierdzenie kworum

Przewodnicząca Rady Agata Wilczek stwierdziła kworum na podstawie listy obecności (lista

stanowi załącznik).

Proponowany porządek obrad:

Porządek obrad:

I. Otwarcic obrad.

2. Stwierdzenie kworum.

3. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia oceny zasobów pomocy społecznej w oparciu

o analizę lokalnej sytuacji społecznej i demograficznej gminy Konstancin-Jeziorna za rok 2022.

4. Zamknięcie obrad.

Ad. 3— Projekt uch wały w sprawie przyjęcia oceli)” zasobów pomocy społecznej w oparciu

o analizę lokalnej sytuacji spolecznej i demograficznej gminy Konstancin-Jeziorna za rok

2022.

Przewodnicząca Rady Miejskiej Agata Wilczek przekazała glos Dyrektorce Ośrodka Pomocy

Społecznej w Konstancinie - Jeziornie Ewie Michalskiej. Poinformowała Ona, że OPS co roku

przygotowuje ocenę zasobów pomocy społecznej. Jest to wymóg ustawowy. Analiza ta dotyczy

pomocy społecznej, demografii oraz sytuacji mieszkaniowej, zakładów łeczniczych. Analiza ta



przedstawia charakterystyka pomocy społecznej oraz innych świadczeń wypłacanych prze

OPS. Są tu przedstawione dane z powiatu oraz całego województwa. Wszystkie dane zawarte

w tym dokumencie są przekazywane radnym na bieżąco.

Rada Agata Wiłczek zadała pytanie o liczbę świadczeniobiorców OPS. Czy ta liczba się

zwiększa w ciągu ostatnich lat oraz zadala pytanie dotyczące opłaty za pobyt mieszkańców w

Domach pomocy Społecznej. O ile zwiększyła się kwota za te opłaty w ostatnim roku? W

odpowiedzi Ewa Michalska poinformowała, że ilość rodzin i osób korzystających z pomocy

OPS w ostatnim roku się zmniejszyła, zmniejszyła się wypłata świadczeń pieniężnych. Idziemy

w kierunku posiłków dla dzieci w szko[ach oraz świadczymy opiekę wytchnieniową. OPS

udziela również pomocy rzeczowej.

Jeżeli chodzi o DPS-y. są tam kierowane osoby, którym OPS ani rodzina nie jest w stanie

zabezpieczyć pomocy. Odpłatności za pobyt w DPS ustala Starosta, do 3ł marca danego roku

każdego roku. Wzrost opiat był znaczący. wzrost około tysiąca zł od jednej osoby. Klient

ponosi odplatność za dom pomocy w wysokości 70% swojej emerytury.

W wyniku głosowania: za- 9 (jednog[ośnie) Rada Miejska podjęła ww. uchwałę.

Nadano jej numer 685/yłłł/56/2023.

Ad. 4 - Zamknięcie obrad

Przewodnicząca Rady Agata Wilczek poinformowała, że porządek obrad zostal wyczerpany

i zamknęła obrady 56 sesji Rady Miejskiej Konstancin-Jeziorna.

Wszystkie głosowania imienne stanowią załącznik do niniejszego protokołu.

(Szczegóiy zawiera nagranie na płycie CD. która stanowi integralną część protokołu).

Protokól sporządziła:

Joanna Bednarczyk
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